
 
 

 

 Actie- en besluitenlijst  /  pagina 1 van 4 

Besluitenlijst algemeen bestuur van de vergadering van 13 december 2023, 10.30 uur tot 12.30 uur in Heusden  

Vastgesteld in de vergadering van 6 maart 2024  

Aanwezig  

– Lieke Schuitmaker (Alphen-Chaam), Hans van Tilburg (Baarle-Nassau), Marnix Bakermans (Dongen), Derk Alssema (Gilze en Rijen), Mark van 

Stappershoef (Goirle), Willemijn van Hees (Heusden), Evert Weys (Hilvarenbeek), Hanne van Aart (Loon op Zand), Hans Janssen (Oisterwijk), Theo 

Weterings (Tilburg, voorzitter), Sacha Ausems (Waalwijk). 

– Frank van Mil en Bernadette Elbers (regiobureau Hart van Brabant) 

– Bij agendapunt 2 sluiten de wethouders Economie aan: Ankie de Hoon (Dongen), René Jansen (Dongen, voorzitter poho economie), Merijn Scheifes 

(Gilze en Rijen), Martijn van Esh (Heusden), Louis Laros (Loon op Zand), Anne Christine Spekle (Oisterwijk), Bas van der Pol (Tilburg), Frank Spierings 

(Waalwijk). 

Afwezig met bericht van verhindering Marjon de Hoon-Veelenturf (Baarle-Nassau). 

Besluitenlijst 

# Onderwerp Besluit Openbaar 
(ja/nee) 

B20231213 -01 Mededelingen Het voorstel van Hans Janssen voor een tweedaagse in het voorjaar van 2024 wordt 
omarmd. In de toekomst zal in de jaarplanning dergelijke tweedaagse worden opgenomen.  

Ja 

B20231213-02 Relatie met Midpoint 
Brabant  

Frank van Mil presenteert het voorkeursscenario van het dagelijks bestuur om de relatie 
tussen de samenwerkende gemeenten en Midpoint Brabant via de gemeenschappelijke 
regeling Hart van Brabant te organiseren. Zo ontstaan heldere lijnen in de samenwerking 
en blijven inhoud en financiën bij elkaar in de besluitvorming en verantwoording. 
In het alternatieve scenario, waarin elke gemeente individueel de samenwerking met 
Midpoint Brabant aangaat, gaan inhoud en financiën uit elkaar, ontstaan een inefficiënt 
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proces van besluitvorming en behoorlijke administratieve lasten voor Midpoint Brabant. 
Ook ontstaat geen eenduidigheid naar Midpoint Brabant vanuit de 9 deelnemende 
gemeenten.  
De inhoudelijke verbreding van de rol van Midpoint Brabant naar brede welvaart vraagt om 
uitbreiding van de deelnemende partijen en het instellen van een Raad van Advies. 
 
In de nieuwe situatie vertegenwoordigen de wethouders Economische Zaken van Tilburg 
en Waalwijk én een lid van het poho Economie de gemeenten in het bestuur van Midpoint 
Brabant. In de nieuwe statuten van Midpoint Brabant wordt de invloed van 
overheidspartijen in het bestuur vergroot: 4 overheidsvertegenwoordigers met 68% van de 
stemmen en 6 vertegenwoordigers vanuit de andere samenwerkende partners. 
 
Op 31 januari 2024 wordt een Radenavond georganiseerd waarin (de aanpassing van de 
relatie tussen de samenwerkende gemeenten en) MPB centraal staat.  
De communicatiemiddelen die daarvoor ontwikkeld worden, kunnen AB-leden en de 
wethouders Economie ook benutten in het gesprek in de eigen raad. In de RAC zijn de 
middelen getoetst. Derk Alssema en Bas van der Pol waren daarbij aanwezig en koppelen 
de adviezen van de RAC terug. Samengevat zijn de adviezen: goed uit te leggen waar regio 
HvB economisch slecht scoort in onderzoeken en welke rol MPB heeft in het stimuleren van 
brede welvaart; dat deze wijziging kostenneutraal voor de gemeenten verloopt en dat 
multihelixpartners meebetalen aan projecten; probeer de nieuwe relatie tussen HvB en 
MPB in één plaat te verbeelden zodat in één oogopslag duidelijk is wat de invloed van raden 
is. De RAC was positief over het vervolgproces waarbij de wijziging van de GR RHvB voor 
zienswijzen aan de raden wordt voorgelegd.  
 
Tot slot wordt bevestigd dat AKD een fiscale en juridische toets heeft uitgevoerd die 
positief is. Ook is de hoofdelijke aansprakelijkheid van de bestuurders goed geregeld.  
 
Na 31 januari 2024 zal het AB een ontwerpwijziging van de gemeenschappelijke regeling 
RHvB vaststellen. De wethouders Economie zullen daarbij betrokken worden. De 
ontwerpwijziging van de gemeenschappelijke regeling zal daarna aan alle gemeenteraden 
worden voorgelegd voor zienswijzen. 
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Het algemeen bestuur besluit  
1. dat het voorkeursscenario uitgangspunt is voor de nieuwe inrichting van de relatie met 
Midpoint Brabant, op basis van een unaniem positief advies van de portefeuillehouders 
economie; 
2. het DB te verzoeken een voorstel uit te werken voor wijziging van de 
gemeenschappelijke regeling conform besluit 1; 
3. na vaststelling van een ontwerpwijziging van de gemeenschappelijke regeling in februari 
2024 deze aan de raden zal worden voorgelegd voor zienswijzen.  

B20231213-03 Besluitenlijst en 
Actielijst AB 4 oktober 
2023  

Beide worden vastgesteld conform het concept Ja 
(besluitenlijst) 

B20231213-04 Ingekomen en 
uitgaande stukken 

Van de ingekomen brief wordt kennisgenomen.  Ja  

B20231213-05 Mondelinge 
terugkoppeling door 
DB-lid financiën van 
gesprekken met de 
voorzitter van de 
poho’s  

Derk Alssema koppelt terug uit de gesprekken met de voorzitters van de poho’s en de 
voorzitter van de bestuurscommissie jeugd.  
In het sociaal domein zijn er zorgen over de uitvoering van de regionale inkoop. Verder 
moeten de kosten van het regionale inkoopproces nog structureel worden geborgd.  
In het fysiek domein vraagt de ontwikkeling van de SRBT aandacht. In het economisch 
domein is gesproken over de ontwikkelingen met MPB. 
 
Er is één overhevelingsvoorstel aangekondigd dat niet aan de overhevelingsvoorstellen 
voldoet. Dat zal met een positief advies worden voorgelegd aan het algemeen bestuur bij de 
vaststelling van de jaarrapportage.  

Ja  

B20231213-06 Jaarprognose 2023 Lieke licht toe dat twee recente ontwikkelingen gevolgen hebben voor de jaarprognose 
zoals die nu voorligt: vanuit het Rijk zijn extra financiële middelen beschikbaar gekomen 
voor de uitvoering van het integraal zorgakkoord en vanuit het poho Economie zal een 
overhevelingsvoorstel worden gedaan voor de funding van het Leisure Ontwikkelfonds 
(LOF).  
 

Ja 
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Het algemeen bestuur roept de criteria voor overhevelingsvoorstellen in herinnering en 
zal voorstellen die daar niet aan voldoen kritisch beoordelen bij de vaststelling van de 
jaarrekening 2023. 

B20231213-07 Wijziging Financiële 
Verordening 2015,  
vaststelling 
Controleverordening 
en aanpassing 
Controleprotocol 2018  

Theo Weterings licht desgevraagd toe dat de voorgestelde indexeringssystematiek niet 
wijzigt. Met het afschaffen van de Kaderbrief, kan de indexeringssystematiek beter 
meerjarig wordt vastgelegd in de Financiële Verordening. Omdat de Kaderbrief niet voor 
zienswijzen vatbaar was, wijzigt de positie van de raden niet. In de jaarlijkse begroting zal 
de indexeringssystematiek, inclusief de doorwerking naar de begroting, worden 
opgenomen.  
 
Willemijn van Hees bepleit terughoudend om te gaan met het instellen van 
bestemmingsreserves. Verder zal de gemeente Heusden in het kader van de lopende 
wijzigingsprocedure voor de GR RHvB als zienswijze inbrengen dat ze voorstelt het 
mogelijk te maken zienswijzen in te dienen op de bestemming van vrijvallende reserves.   
 
Het algemeen bestuur stelt de Financiële Verordening 2023, de Controle Verordening en 
het Controleprotocol 2018 vast.  

Ja 

B20231213-08 Samenwerking Baronie 
gemeenten 

Theo Weterings koppelt terug dat ook in Markiezaat de onderlinge samenwerking wordt 
verstevigd. De provincie gaat ook meer aansluiten bij de nieuwe samenwerkingen die in de 
regio’s ontstaan. De Baroniegemeenten denken op dit moment na over de vorm waarin zij 
hun samenwerking willen vastleggen. De verstedelijkingsopgave loopt ondertussen door.  
 
Lieke Schuitmaker geeft aan dat het gesprek voor de Baroniegemeenten gaat over ‘de juiste 
dingen doen op het juiste schaalniveau’. Als voorbeeld haalt zij aan dat Alphen-Chaam 
zowel op Breda als op Tilburg is gericht. Hans van Tilborg geeft aan dat Baarle-Nassau 
positief staat tegenover samenwerking binnen de Baronie. 
 
Het algemeen bestuur besluit dat de ontwikkelingen SRBT en Baronie onderwerp zijn voor 
de heidagen en voor een Radenavond in de toekomst. Het DB zal op de heidag in een 
presentatie een actuele stand van zaken geven over de thematiek.  
 

Ja 
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B20231213-09 Rondvraag en sluiting Het algemeen bestuur bespreekt het verzoek van de Regionale Regietafel om extra 
opvangplekken voor asielzoekers ter ontlasting van aanmeldcentrum Ter Apel.  
Welkom zijn zowel bestaande gebouwen als grond waarop tenten gebouwd kunnen 
worden. Ook het huisvesten van statushouders uit de AZC’s helpt om plaats vrij te maken 
ter ontlasting van Ter Apel. Hans Janssen zal, als coördinerend burgemeester, het 
besprokene terugkoppelen naar de Regionale Regietafel.  
 
Naar aanleiding van de vraag van Sacha Ausems naar een brief over de wijze van omgaan 
met structurele / incidentele middelen voor de BOVf, zal het regiobureau deze toezenden.  

Ja  

 

 


